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　　1、轻轻捎给你我的祝福小小言语，浓浓情谊都在这一份真挚的心意永远伴随着你我祝你生日快乐。
　　Gently send to you my blessing small words, thick friendship in this sincere heart always with you I wish you a happy birthday.
　　2、在这个特殊的日子里，我祝你：天天娃哈哈，岁岁乐百事，笑脸美如花，青春惹人夸。生日快乐！
　　In this special day, I wish you every day: Wahaha, suisui Le Pepsi, smiling face like beauty, youth provoking kua、Happy birthday!
　　3、现在生日不送礼，写句祝福送给你，如果你嫌礼不够，再把我也往上凑。祝你生日快乐！
　　Now birthday is not gifts, write a sentence blessing to you, if you dont gift enough, and then I also go up、Happy birthday to you!
　　4、羡慕你的生日是这样浪漫，充满诗情画意，只希望你的每一天都快乐、健康、美丽。
　　Envy you your birthday is so romantic, full of a quality suggestive of poetry or painting only hope you, happy every day, healthy and beautiful.
　　5、生日快乐！你快乐所以我快乐，你不快乐我不快乐。不管谁快乐，还是祝你生日快乐！
　　Happy birthday! You happy so I happy, you are not happy I am not happy、No matter who is happy, or wish you a happy birthday!
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　　1、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
　　In this special day, I want to say Im glad time hasnt changed our friendship, happy birthday to you an endless enjoyment.
　　2、每个生灵的诞生都给这个多彩的世界添加了一道颜色，而你是最亮丽的一笔。祝你生日快乐！
　　Each creatures birth adds a color to this colorful world, and you are the most beautiful、Happy birthday to you!
　　3、正如玫瑰逗人喜爱，愿你的生日带给你愉快，因为你是最可爱的妹妹，祝生日快乐！
　　As the rose cute, I wish you a happy birthday, because you are the most lovely sister, I wish Happy birthday!
　　4、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
　　Memorable days, the original world because of you and better, happy birthday.
　　5、我在那盛开的兰花瓣上写出对你无穷的思念与祝福，并祝你生日快乐！
　　I write my endless thoughts and blessings to you on the blooming orchid petal and wish you a happy birthday!
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　　1、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐。
　　Friends, in this beautiful day, grasp the happiness that belongs to you. Happy birthday to you.
　　2、梦境会褪色，繁花也会凋零，但您曾拥有过的将伴您永藏，生日快乐！
　　Dreams fade and flowers fade, but what you have will be with you forever. Happy birthday!
　　3、在这个特殊的日子里，我带着最真的心，愿你生日快乐，幸福无限。
　　On this special day, with the most sincere heart, I wish you a happy birthday and infinite happiness.
　　4、我捧着白云，奉上星星，送给正在看短信的你，祝福你生日快乐，好事连连。
　　I hold the white clouds and present the stars to you who are reading the text messages. Happy birthday to you. Good things happen again and again.
　　5、今天你生日，许个愿望会发芽，朋友祝福来浇水，好运施肥梦成真。
　　Today\'s birthday you are the biggest, make a wish will germinate, friends wish to water, good luck fertilization dream come true.
202_最火生日短句英文版4
　　1、春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福。
　　The longer the trees in spring are, the more lush the flowers in life are. On your birthday, please accept my deep blessing to you.
　　2、祝你在每个成长的日子里都开开心心——生日快乐！
　　Happy Birthday to you in every growing day!
　　3、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，公司祝你生日快乐！
　　I hope the real happiness embraces you. On this special day that belongs to you, the company wishes you a happy birthday!
　　4、我每天都叠只纸鹤，为的是攒够只，我许下一个愿望，就是愿你每年生日都一样快乐！
　　I fold a paper crane every day in order to save enough. I make a wish that you will have the same happy birthday every year.
　　5、我真愿化作一缕清风，悄悄来到你的身边，把你那如瀑的长发轻轻撩动，为你唱一曲生日快乐。
　　I would like to turn into a breeze, quietly come to your side, gently pull your long hair like a waterfall, sing you a happy birthday.
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　　1、祈愿您心灵深处，好花常开，好景常在，好运永远盈满胸怀！生日快乐！
　　I wish you good flowers, good scenery and good luck in your heart forever! Happy birthday!
　　2、愿像那一树枫叶，在晨风中舒展我纯洁的浅碧，在夕阳燃烧我殷切的灿红，给你的生日。
　　May it be like that maple leaf that stretches my pure shallow green in the morning breeze and burns my ardent red in the sunset for your birthday.
　　3、思念万千，祝福无数，在你生日来临之际，祝你生日快乐，心想事成！
　　Thousands of thoughts and wishes. Happy birthday to you and everything you want to achieve on your birthday.
　　4、我真愿化作一缕清风，悄悄来到你的身边，把你的柔发轻轻撩动，为你唱一曲生日快乐。
　　I would like to turn into a breeze, quietly come to your side, gently pull your soft hair, sing you a happy birthday.
　　5、你给我一滴眼泪，我就看到了你心中全部的海洋。祝自己生日快乐！
　　You give me a tear and I see all the ocean in your heart. Happy birthday to myself!
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